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 PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/15-24/8 
URBROJ:  2170/01-09-10-15-2 
Rijeka,  31. 08. 2015. 
  

ZAPISNIK 
SA 10. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
10. sjednica VMO Grbci održana je 19.08.2015. (srijeda) s početkom u 20:00 sati u 

prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Tomo Abramović, predsjednik VMO  

 Marko Đurković, član VMO  

 Milan Ivaniš, član VMO  

 Marija Krapić, članica VMO 

 Davorin Zubović, zamjenik predsjednika VMO 

 Vesna Širola, referent za mjesnu samoupravu. 
 

Ostali nazočni: 

 - 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 

Usvajanje zapisnika s 9. sjednice VMO Grbci održane 08.07.2015. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Grbci, g. Tomo Abramović i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Tekuća komunalna problematika 
2. Razno 

  
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
AD 1 
G. Abramović istaknuo je problem kontejnera za kućno smeće u Dalmatinskoj ulici kod kbr. 13. 
Smatra da bi trebalo naći bolju poziciju. 
 
Zaključak: Zvati g. Bašića iz Čistoće da izađe na teren i da svoje mišljenje. 

 
G. Abramović naveo je zahtjev građana Dalmatinske ulice vezano za nedostajuću javnu rasvjetu 
sjeverno od kbr. 7. 
 
Zaključak: Zvati g. Jerkića iz Energa da izađe na teren i procijeni opravdanost zahtjeva. 

 
G. Abramović istaknuo je problem oborinskih voda koje se iz Dalmatinske ulice slijevaju u Dražičku 
ulicu. Građani tog dijela Dražičke nezadovoljni su stanjem ceste za vrijeme velikih kiša pa mole da 
se nešto učini. 
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Zaključak: Zvati g. Nikšića ili g. Scarpu iz Rijekaprometa da izađu na teren i daju svoje 
mišljene o načinu rješavanja ovog zahtjeva. 
 

 
AD 2 
G. Abramović je predložio da se početkom rujan održi ekološka akcija uređenja naselja. Orezivala bi 
se nepoželjna vegetacija (ambrozija) na pokosu i u dolcu iza pumpe u Dražičkoj, živica pored 
nogometnog igrališta, a u Primorskoj, Pazinskoj i Ulici Marije Grbac na nekoliko mjesta ima raslinja 
koje smeta prometu. 
 
Zaključak: Vijećnici su se složili s prijedlogom g. Abramovića. Dogovoren je datum 5. rujna. 
tajnica će organizirati toli obrok, rukavice te dogovoriti tehničku podršku djelatnika Čistoće. 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati.                                  Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 

 
Zapisničar: referent za mjesnu samoupravu: 

Vesna Širola  
Predsjednik VMO Grbci:  

Tomo Abramović 
 


